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Inspraakreactie Buurtcomité Bus(ch) en Dam en K. De Wildt op 
donderdag 7 september 2017 voor Provinciale Staten, 
commissie MenF, 
Roelof de Haan, Bus en Dam 1, 1566 Assendelft. 

Geachte leden van provinciale staten, geachte 
voorzitter, 
 
Als belanghebbenden ervaren wij het doorlopen 
besluitvormingsproces als stuitend en de democratie 
onwaardig. 
 
Het persbericht meldt over het besluit van GS: 
GS kiezen geen Voorlopig Voorkeurs Alternatief, 
het Nul-plusalternatief draagt onvoldoende bij aan het 
doelbereik en is maatschappelijk onrendabel, 
het Heemskerkalternatief kost ca. € 200 miljoen meer 
dan het Golfbaanalternatief. 
Enerzijds niet kiezen, anderzijds Nulplus en 
Heemkskerk alternatief af serveren. 
De suggestie is, GS kiest Golfbaan alternatief.  
Alle objectiviteit vliegt het raam uit. 
 
In de laatste klankbordgroepvergadering is in zeer 
krachtige bewoordingen, dit PB afgeserveerd en 
aangedrongen op herstel. Niemand in Krommenie-
Assendelft gaat nog een zienswijze indienen, omdat de 
uitslag al vast lijkt te staan. 
 
Is het Nul-Plus alternatief wel zo slecht als GS in haar 
PB stellen? Maar qua bereikbaarheid voldoen alle 
alternatieven aan de doorstroomnormen uit de 
investeringsagenda NH Infrastructuur. Zie 
beslisdocument p9. Ook de leefbaarheid verbetert in 
Krommenie-Assendelft. 
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GS en PS worden gevraagd, naar de inhoud van het 
PlanMER te kijken. Daarin staat klip en klaar dat alle 
alternatieven voldoen aan het gewenste doelbereik en 
dat de twee gestrekte alternatieven alle nagestreefde 
ruimtelijk beleid van de provincie met voeten treden. 
Als u de tabel doelbereik en effecten met elkaar 
combineert scoort Nul+ 3+, HK 2+ en GB 3+. 

 

 
 
Het ondeugdelijke MKBA. 
Als de ongewenste verkeersbewegingen van de 
gestrekte alternatieven HK en GB uit de MKBA worden 
gehaald, worden beide alternatieven zwaar negatief. 
Nergens wordt nut en noodzaak voor het verleggen van 
de verkeerstromen aangetoond. 
Het RIJK heeft erin geïnvesteerd met de Noord-Zuid 
benadering het verkeer in deze richting te willen 
sturen. Met de Oost-West benadering doorkruist de 
provincie dit beleid. 
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Het Nul-plus alternatief is het ongewenste kind van de 
onderzoeken. Wij hebben dit telkenmale aangetoond en 
aangedrongen op een doelgerichte aanpak. De 
bestaande situatie van Krommenie en Assendelft is 
complex. Dit hele proces wordt onnodig gestoord door 
de zogenaamde makkelijke oplossingen, gestrekte 
alternatieven. 
Noord-Holland is qua infrastructuur klaar.  
Knelpunten ter plaatse op een slimmere manier 
oplossen is veel beter.  
In plaats te investeren in nieuwe verkeersstromen met 
nieuwe problemen. 
 
Uw staten hebben eerder aangedrongen op het 
uitwerken van het tunnel-alternatief 
Ook is niet onderzocht de opkoop van huizen langs de 
N203 om zo ruimte te maken voor een groene buffer en 
een fly-over naar de N246. 
 
Los het leefbaarheidsprobleem op waar het is. 
En verspreid het niet over de Broekpolder, Saendelft en 
Zaandijk/Coenbrug. 

 
Als je 350 miljoen wil investeren in een Golfbaan 
alternatief waarbij je het landschap, de recreatie en de 
biodiversiteit om zeep helpt en de werelderfgoed 
Stelling van Amsterdam steeds verder afgraaft, dan zou 
dit geld ook beschikbaar moeten zijn om de allerbeste 
oplossing voor een Nul-Plus te maken. 

 
Wat ons tot op heden irriteert is de volstrekte stilte van 
GS ten aanzien van het beheer van de Stelling. GS 
vindt alles best, alleen de reactie van ICOMOS brengt 
iets te weeg. De provincie ontkend in alle toonaarden 
haar eigen verantwoordelijkheid.  
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Is hier zo langzamerhand het predicaat onbekwaam 
niet van toepassing? 

 
Gezien de eerdere discussie dd. 29 juni 2017, roepen 
wij Provinciale Staten op een motie aan te nemen 
waarin de opdracht aan GS ten aanzien van de 
Verbinding A8-A9 wordt aangepast en GS de opdracht 
krijgt om het knelpunt van de N203 op adequate wijze 
op te lossen in Krommenie.  
En gaan over tot de orde van de dag. 

 
Ik dank u voor uw aandacht. 
Buurtcomité: 
Willem Röling, 06-55358099 
Roelof de Haan, 06-54302525 
 
Kees de Wildt, expert Stelling van Amsterdam 
 
Zie ook de bijlagen. 
Hoezo fileprobleem? Files zijn helemaal geen probleem! 
Waarom meer asfalt geen bal helpt om de files te 
bestrijden 
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